
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Ålevænget onsdag 
den 1. december 2021.  

Sted: Claus nr. 51 kl. 19:00.  
  

Dagsorden:  
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 14. september 2021.   
AD: Godkendt 
 
2. Opfølgning på sidste møde.  
AD: Intet mangler at bliver behandlet. 
 
3. Generalforsamling – planlægning mm.  
AD: Planlægges på næste møde i start FEB 22.  
 
5. Arbejdsdag. Planlæggelse af ny arbejdsdag og opfølgning på opgavelisten. 
AD: Planlægges på næste møde i start FEB 22. Der planlægges på en ”normal” arbejdsdag.  
 
6. Internet hjemmeside. Status?  
AD: Siden er næsten oppe og køre. Der mangler at blive fyldt på siden. Der aftales en dag i FEB 
22 hvor der lægges op og det forventes vi kan lancere den til GF 22. POC er Formanden og 
Martin.  
 
7. Gennemgang af ”Arbejdslisten”. 
AD: Stolpen mangler at blive sat i vejkanten. Det forventes at finde en eftermiddag i DEC. POC er 
Formanden.  
 
8. Gennemgang af regnskab og budget.  
AD: Planlægges på næste møde i start FEB 22. 
 
9. Fjernvarme. 
AD: Bestyrelsen håber på stor tilslutning. Bestyrelsen afventer og forventer en tidsplan slut 2023 – 
hvis der opnås nok tilslutning.  
10. Nyråd Net (Internet). 
 
AD: Erik har været til ekstra ordinær GF hos Nyråd net. Løsning YOUSEE blev valgt.  Nettet bliver 
opgraderet og forsætter. Bestyrelsen vil arbejde for at en anden løsning vil være muligt for at sikre 
der vil være flere muligheder. FIBIA kunne være en mulighed.  
 
11. Græsudvalg – Status og vejen frem. 
AD: Det kører og der er fuld tilmelding. Der er oprettet en venteliste og medlemmerne opfordres til 
at melde sig på, såfremt der er forfald. Det vurderes ikke der skal tromles til foråret. Beslutningen 
tages op til revurdering til foråret.  
 
12. Evt. 
AD: NIL  
 
13. Næste møde.  
AD: Onsdag den 9. feb. Kl. 1930 hos Martin.  
 


